
 

DcH Brædstrup 

 

Dagsorden for bestyrelsesmøde, lørdag den 13. januar kl. 11.00 

Fremmødte: Sara, Kamila, Kai, Hanne, Cecilie, Svend 

 

Mangler: Michael,  

 

o Gennemgang og godkendelse af referat fra sidste møde  

o Godkendt 

 

o Indlæg fra Formanden (Kamila) 

o Forhøjelse af kontingent ved næste generalforsamling  

• Forslag om at forhøje kontingentet med 200 kr. til 1499 inkl. første hold og 

merbetaling ved flere hold 

 

o Ændre i kontingent – fast kontingent og derefter betaling pr. hold –  

• Grundbeløb 1499, eks. 200 kr. pr ekstra hold.  

 

o Betaling af kontingent for trænere og bestyrelse, muligvis halvt kontingent eller lign.  

• Emnet tages op igen på næstkommende bestyrelsesmøde som også er for trænere 

 

o Signalpistol  

• Emnet flyttes til næste bestyrelsesmøde 

 

o Ungdomslejr  

• Flyttes til næste bestyrelsesmøde, skal planlægges sammen med årshjul 

 

o Hans med Iceman – hvordan? 

• Tidligere hundefører har henvendt sig med problemhund, schæfer med 

udfordringer i form af udfald – Han må gerne træne hvis hunden har mundkurv på. 

Kontingent 600 for at forsikring er dækket. 

 

o Indlæg fra næstformand (Sara) 

o Udmelding fra instruktører til hundeførere i forhold til træning når det er frostgrader – vi skal 

være klare i vores udmelding – tages op på næste bestyrelsesmøde sammen med trænerne  



 

o Indlæg fra Kassereren (Michael) 

o Antal medlemmer:  36 medlemmer 16 mangler pt. at betale 

o Indestående i banken kr. 53.779,30 

o Opgørelse over salg af hundesnore vedlagt  

o Kai tager en drøftelse med Michael om opgørelse da han mangler at få afregning 

for nogle snore.  

o Kai ønsker afregning direkte fremover for snore, så der ikke opstår misforståelser 

o Kai har lavet dummys som kan sælges i klubben for 99,95 stk. 25 kr. går til Kai til 

dækning af materialer. 

o Uddannelse af trænere Cecilie agility uddannelse kreds 4 

▪ Agilityuddannelsen udbydes desværre kun i kreds 4, Cecilie kan kun komme 

afsted hvis hun accepterer selv at bidrage til kørselsudgiften. Vi bliver enige 

om at Cecilie skal afsted og at udgiften drøftes på næste bestyrelsesmøde.  

 

 

o Indlæg fra Materialeforvalteren (Kai) 

o Kontingent forslag:  Alle som i dag er fritaget for at betale kontingent skal fremover betale 

500 kr. Æresmedlemmer undtaget – emnet er drøftet jf. tidligere emne på dagsorden 

o Lamper: der er planer om at spørge Hundehusets Venner om de vil hjælpe med udgiften til 

indkøb af nye lamper.  

o Kørselsgodtgørelse -  forslag om at trænere har et begrænset beløb om året som bliver 

refunderet af klubben – drøftes på næstkommende møde 

 

o Sekretær (Hanne) 

o Søgning af fonde – Norlys, har god kontakt som arbejder for Norlys som gerne vil hjælpe 

med at skubbe ansøgningen igennem. 

• Emnet skal drøftes på heldagsmøde hvor vi sammen skal blive enige om hvad der 

skal søges midler til og hvad der nødvendigt og hvad der kunne være rart at have  

 

o Forslag: Nyt toilet, nye lamper til banen, ny varmepumpe til det store rum (den vi har i 

køkkenet kan ikke varme det op når vi lukker skydedøren, pga. støj fra køkkenet. Evt. 

Faskine, parkeringsområde, Hjul til agility 

 

 

 

• -Evt.  

o Arbejdsdagen – forslag til opgaver: 

▪ Forhindringsbane skal renoveres, balance renoveres, svæveplade renoveres – 

fremstilling af skilte ”Brug af banen sker på eget ansvar” 

▪ Lampe hænges op i mellemstykket mellem gårdspladsen og skuret 

▪ Haven gøres forårsklar 

▪ P-pladsen ordnes med afmærkning af båse, for at forsøge at skabe plads til 

flere 



▪ Materialerum opryddes  

▪ Redskabsrum opryddes 

▪ Agility tunnel sække fyldes op med sand 

▪ Agility pinde og skilte skal males 

▪ Agility begge vipper skal laves  

▪ Skilte med tal til agility  

 

o Forslag til arbejdsdag i klubben 

20. april  

25. maj  

 

• Fællestræning + spisning 21. marts 2024 kl. 18.00 

 

 

 

 

Dato for næste bestyrelsesmøde: 2. marts kl. 9.00 - heldagsmøde med trænere i klubhuset  


